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Wiceprezes NRL dr Artur Drobniak komentuje dane GUS 
nt. liczby lekarzy w Polsce 

Uważam, że brak uwzględnienia sektora prywatnego ochrony zdrowia jest przyczyną, dla której w
raporcie GUS powstała tak duża rozbieżność pomiędzy liczbą lekarzy posiadających PWZ i liczbą
lekarzy pracujących bezpośrednio z pacjentem - ocenia dr Artur Drobniak w wywiadzie dla Rynku
Zdrowia.
WIęcej w artykule: https://www.rynekzdrowia.pl/Polityka-zdrowotna/Na-153-5-tys-lekarzy-z-
pacjentem-pracuje-ok-92-tys-Co-z-pozostalymi-Samorzad-lekarski-komentuje-dane-
GUS,228558,14.html
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